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Kolan, 09. prosinca 201 1. godine

ZAPISNIK

sa 25. ( dvadesetpete ) sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Kolan odrZane dana 09.
prosinca 2011. godine u Opcinskoj vijeenici Op6ine Kolan s podetkom u 14:00 sati.

Sjednici su nazodni slijede6i vijecnici

Bogumil Sugar, predsjednik Opiinskog vije6a,
Lucija Datkovic,
Marija OStari6,
Mi6el OStari6,
Mladen Sulji6,
Srdan Supraha,
Marina Zubovi6

Odsutni:

1. Ante Gligora ( Koko ) - nije opravdao izostanak,
2. Pte*ag Plazibat - nije opravdao izostanak

Ostali prisutni 6lanovi:
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1. Josip Zubovi6, nadelnik Opcine Kolan,
2. Dubravko Pernjak, zamjenik nadelnika,
3. Petar Supraha, prodelnik JUO Op6ine Kolan
4. Zeljko Gligora, direktor Komunalnog dru5tva Kolan d.o.o.

Zapisnidar:
Gordana MarZic
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Nakon Sto je predsjednik Opcinskog vije6a Opcine Kolan Bogumil Sugar ( u daljnjem
tekstu PRESJEDAVAJUCI ) pozdravio nazo6ne, prebrojavanjem je utvrdio da je prisutno 7
dlanova vijeca, te da vijece iu tom sastavu mo2e donositi pravovaljane odluke.

PRESJEDAVAJUCI je nadalje krenuo na dnevni red i dao nadelnikov prUedlog
nadopune dnevnog reda i to:
- prijedlog Odluke kojom se Komunalnom dru5tvu Pag d.o.o. uskraduje obavljanje

komunalnih djelatnosti javne vodoopskrbe i djelatnosti sakupljanja i odvoza komunalnog
otpada za podrudje Op6ine Kolan,
- prijedlog Odluke o izmjeni idopuni Odluke o izradi lzmjena idopuna Prostornog plana

uredenja Op6ine Kolan.
lspriiao se sto u materijalima nije dostavljen Zapisnik sa proSlog vije6a, navode6i da je
Gordana Mariid bila na seminaru, a vije6e se trebalo sazvati u sto kra6em roku zbog
prora6una.
Nadalje je upitao dali netko od vije6nika ima kakvu nadopunu ili prijedlog, no budu6i da se
nitko nije javio za rije6, PRESJEDAVAJUCI je predlo2eni dnevni red stavio na glasovanje.

Nakon glasovanja, vije6e je jednoglasno prihvatilo slijede6i

DNEVNI RED

Ad. 1. Razmatranje nacrta prijedloga prora6una Op6ine Kolan za 2012. godinu

PRESJEDAVAJUCT je po otvaranju prve todke dn-evnog reda rijed prepustio nadelniku
Op6ine Kolan Josipu Zubovi6u ( u daljnjem tekstu NACELNIK ) kojije u kratkim crtama
obrazlo2io prijedlog proraduna Op6ine Kolan za 2012. godinu kojeg su vije6nici dobili u
materUalima. Naglasio je da je manji u odnosu na prosli zbog realnih okvira i cjelokupne
situacije u zemlji. U prihodovnom smislu odekivanja su manja od uplata za komunalni
doprinos, porez na nekretnine i kapitalne pomoii od drZave. U rashodima navodi jednu od
najvecih stavki a to je za Poslovni centar Mandre 1 .100.000,00 kn, javna led rasvjeta
600.000,00 kn, zavr5etak kapele imrtvadnice na mjesnom groblju Kolan 350.000,00 kn,
uredenje opdinske zgrade 100.000,00 kn, kanalizacija 355.000,00 kn, prostorni planovi na
podrudju Opiine Kolan 167.000,00 kn. Navodi da su davanja za djeeji vrti6 ve6a jer se
potpisao Ugovor o sufinanciranju sa Djedjim vrtiiem "Cari6" iz Novalje. Baza ovog proraduna
je bila da se sve dru5tvene sfere obuhvate, a gradnja novog kapitalnog objekta u Mandrama
poticat 6e nova zaposlenja, a samim time biti ce inovih priliva novEanih sredstava u Op6inu
Kolan. Ovo citanje proraduna.je samo razmatranje proraduna, Sto je novi zakonski uvjet.
Kroz iducih par dana 6e se primati amandmani na proradun i nakon toga 6e se sastati odbor
za proradun da razmotri iste.

Vije6nica Marina Zubovi6 je upitala dali je u Poslovnom centru Mandre predvidena
igraonica za djecu, na Sto joj je NAe ELNIK odgovorio da je predvialeno, ali da se Gzmata o
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jednom dugoro6nom rjeSenju, a to je otvaranje vrti6a. Do kraja idu6e godine 6e se to
razmotriti

Vije6nica Marija O5tari6 zamolila.je PREDSJEDAVAJUCEG da objasni kontinuitet
rcalizacie projekata koji su bili zacrtani u pro5loj godini, od trZnice, groblja, pa iza
5.000.000,00 kn koji su bili predvialeni od strane RH za Poslovni centar Mandre. Dodaje da bi
ovom vijecu trebalo dostaviti Projekt ukupnog razvoja Opeine Kolan koji je napravljen 2007.
godine, a koji vijednici do danas nisu dobili. Navodi da kod planiranja ovog proraduna nije
uzeto u obzii gdle mo2emo pove6ati prihode, niti gdje se moZe pobolj5ati Stednja. 2eli da
PREDSJEDAVAJUCI omogu6i direKoru KD Kolan d.o.o. da obrazlo2i na ovom vije6u svoj
Program jer navodi da je u njemu naveo jako perspektivne projekte i mi5ljenja je da bi se
trebalo bazirati na njegovo videnje sto bi moglo biti realizirano. Nagla5ava da se ne moZe
dozvoliti da se za trosak uredskog materijala planira oko 1.000.000,00 kn, a za KD Kolan
d.o.o.'1.200.000,00 kn.

NAe ELNIK se javio sa replikom, jer trosak od 1.000.000,00 kn nije za uredski materijal,
odnosno papir kako tvrdi vije6nica Marua O5tari6 ve6 za slu2bena putovanja, naknada za
prijevoz, strudno usavrSavanje zaposlenika, uredski materijal i ostali materijalni rashodi,
motorni benzin idizel gorivo, sitni inventar i auto gume i ostalo. Zna6i ne radi se o papirima,
ve6 o svemu ostalom sto je potrebno za funkcioniranie jedne normalne firme.

PREDSJEDAVAJUCI je dao rijed direktoru KD Kolan d.o.o. Zeljku Gligori. Na samom
podetku zahvalio se na ukazanom povjerenju njegovim imenovanjem za direktora. Dodaje da
ce prihod KD Kolan d.o.o. biti prezentiran na idu6em vije6u. Proradun kojeg je prezentirao u

svom Planu prilikom izbora direktora je pogoden, zna6i unutar 100.000,00 kn. Krajem godine
nabaviti 6e se i platiti komunalni kamion za odvoz otpada iz sredstava poza.jmice. 01. veljade
se ve6 podinju ostvarivati prihodi. O6ekuje da ono Sto je prikazano da 6e tako i biti i da ce KD
Kolan d.o.o. poslovati sa dobiti na zadovoljstvo svih.

VUecnica Marija O5tari6 postavila je pitanje vezano za koncesije. Smatra da se od Sv.
Duha malo dobiva a Op6ina Kolan posjeduje 10 000 m2, dok se od Gajca dobiva 40.000,00
kn, a od Katarelca 100.000,00 kn. lnformativno navodi da je bila na sastanku u Zadru, te da
je pro6elnik za gospodarstvo iznio da ni jedna op6ina u Zadarskoj Zupaniji ni.je proslijedila
Odluku o pristupanju LAG programu 6ime je udinjena Steta mje5tanima Opcine Kolan. Moli
da se ispita dali je lvo Butkovi6 na jednom od sastanaka iznio netodnu informacUu da smo se
mi dogovorili da pristupamo tome skupa sa Gradom Novaljom. Pita Sto je sa lu6icom
Mandre, zasto se nista nije prihodovalo od vezova.

Proielnik JUO Op6ine Kolan Petar Supraha ( u daljnjem tekstu PRocELNIK ) se
nadovezuje da je od strane Op6ine Kolan predan zahtjev za uknjiZbu Sv. Duha, ali da zbog
nepodijeljene imovine izmedu Grada Paga iOp6ine Kolan niSta od toga.

NACELNIK iznosi da je istina da u ovoj godini KD Kolan d.o.o., kojem je ludica Mandre
dana na upravljanje nije od iste prihodovalo, ali da od 01. sijednja 2012. godine ide naplata i

u idu6oj godini 6e biti vidljivi prihodi.

PREDSJEDAVAJUCI je odgovorio vije6nici Mariji Oitari6 vezano za lva Butkovi6a,
iznose6i da ga je on pitao za njegovu izjavu, metlutim on ju je negirao.

Vijecnik Mladen Suljic dao je prijedlog da bi se djedji vrti6 mogao urediti gdje je sada
ambulanta i Lovadko dru5tvo jer da on smatra da je prostor sasvim dovoljan.

PREDSJEDAVAJUCI je naglasio da se amandmani mogu dostaviti u pismenom obliku
do srijede, a nakon toga 6e se sastati odbor za proradun, te vidjeti gdje bi se nesto moglo
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povedati a gdje smanjiti. Nakon Sto odbor utvrdi prora6un isti ide na Op6insko vijeie na
izglasavanje.

Ad. 2. Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima koje se mogu obavljati na
temelju pisanog ugovora te koncesije u Opcini Kolan

PRESJEDAVAJUCT je po otvaranju 2. to6ke dnevnog reda obrazloZio da se Odluka
donosi da bi se znali standardi prilikom raspisivanja Natjedaja za koncesije a koji se trebaju
zadovoljiti prema Zakonu o komunalnom gospodarstvu.

Vijecnica Marija Oitaric je rekla da bi izbacila u 6lanku 2a. stavku ,, prijevoz umrle osobe
do mjesta ukopa ili kremiranja", odnosno izbacila bi kremiranje.

Budu6i da se nitko nije javiozatiea PREDSJEDAVAJUCI je2. todku dnevnog reda dao
na glasovanje. Nakon provedenog glasovanja Op6insko vljeie Opcine Kolan je sa 6 glasova

"za', ni.jednim protiv i jednim suzdr2anim donijelo

o komunalnim djelatnostimlkDjS["uron, obavljati na temetju pisanog
ugovora te koncesue u Op6ini Kolan

( ova Odluka nalazi se u privitku iEini sastavni dio Zapisnika )

Ad. 3. Prijedlog Odluke kojom se Komunalnom dru5tvu Pag d.o.o. uskra6uje
obavljanje komunalnih djelatnosti javne vodoopskrbe i djelatnosti sakupljanja

iodvoza komunalnog otpada za podru6je Op6ine Kolan

PRESJEDAVAJUCT je po otvaranju 3. to6ke dnevnog reda rijed prepustio NACELNIKU
kojije rekao da je ovom Opcinskom vije6u ve6 puno puta iznesena kronologija dogadanja od
podijele imovine izmedu Grada Paga iOpiine Kolan, krividnog djela KD Pag d.o.o. kojim su
se upisali, odnosno uknjizili na nasu komunalnu infrastrukturu, do nepotpisivanja suglasnosti
na Projekt navodnjavanja Kolanjskog polja. Ova odluka proizlazi iz svega toga, kontinuiranog
tladenja i ugnjetavanja ve6 osam godina od strane aelnih ljudi Grada Paga. Mi idemo dalje.
Kljudna je kupnja novog kamiona za odvoz komunalnog otpada. U dogovoru smo i sa
Gradom Novaljom i sa Opcinom Povljana oko zbrinjavanja komunalnog otpada. Ova odluka
je u interesu Op6ine Kolan, a od direktora KD Kolan d.o.o. se odekuje najvi5e, a on ima na5u
veliku podr5ku.

Vije6nica Marija O5tari6 rekla je da se to trebalo napraviti i puno ranije. Navodi da se
novi, strudni direktor KD Kolan d.o.o. treba konzultirati sa Zadarskom 2upanijom oko va2nih
koraka, a oda to prezentirati Opcinskom vljecu.

DireKor KD Kolan d.o.o..je odgovorio da je ve6 razgovarao sa oelnim ljudima u Zupaniji i

da su ga uputili na Ministarstvo za5tite okoli5a koje ce poslati inspekcijski nadzor ukoliko KD
Pag d.o.o.bude radilo problema oko zajednidkog deponija. Sto se tide vodoopskrbe dodaje
da 6e na idu6em vije6u biti rijedi o Odluci o vodama i komunalnom gospodarstvu, jer nas
Zakon obvezuje da trebamo imati pratedu tehniku i radnu snagu, odnosno osposobljene ljude
za odr2avanje te mre2e. Odredena firma koja to ve6 ima 6e nam po Natledaju pomo6i
realizirati naSe probleme ioni 6e nas servisirati na odredeno vrijeme.

PREDSJEDAVAJUCI je zamolio svakog od vijeinika da se odituje o predlo2enom i neka
za lo snosi odgovornost. Svi su se oditovali i sloZili za prihva6anje takve Odluke.
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Budu6i da se vi5e nitko nije javio za rijed PREDSJEDAVAJUCI je 3. todku dnevnog reda
dao na glasovanje. Nakon provedenog glasovanja Op6insko vijece Op6ine Kolan
jednoglasno je donijelo

ODLUKU
kojom se Komunalnom druitvu Pag d.o.o. uskra6uje obavljanje komunalnih

djelatnosti javne vodoopskrbe i djelatnosti sakupljanja i odvoza komunalnog
otpada za podruEje Op6ine Kolan

( ova Odluka nalazi se u privitku i6ini sastavni dio Zapisnika )

Ad. 4. Prijedlog Odluke o izmjeni idopuni Odluke o izradi lzmjena idopuna
Prostornog plana uretlenja Op6ine Kolan

PRESJEDAVAJUCT je po otvaranju 4. to6ke dnevnog reda rije6 prepustio NACELNIKU
kojije rekao da je ova Odluka samo uskladenje sa Zakonom o prostornom uredenju i gradnji
kojije stupio na snagu u rujnu ove godine, odnosno ve6 postojeeu i donesenu Odluku treba
samo nadopuniti.

Buduci da se nitko nije javio za rijed PREDSJEDAVAJUCI je 4. todku dnevnog reda dao
na glasovanje. Nakon provedenog glasovanja Op6insko vije6e Op6ine Kolan jednoglasno je
donijelo

ODLUKU
o izmjeni i dopuni Odluke o izradi lzmjena i dopuna

Prostornog plana uretlenja Op6ine Kolan
( ova Odluka nalazi se u privitku i6ini sastavni dio Zapisnika )

Ad. 5. Razno

PREDSJEDAVAJUCI je pod todkom Razno proditao pojedine dijelove odgovora
Ministarstva uprave na upit vije6nika Ante Gligore oko zakonitosti provedenog Natjedaja za
izbor direktora KD Kolan d.o.o.. Sa strane Op6ine Kolan sve je provedeno u zakonskim
okvirima.

NAoELNIK se osvrnuo na Rjesenja od Ureda drzavne uprave u Zadarskoj Zupaniji,
lspostave Pag koja su zaprimljena na urud2beni dan prije ove sjednice Op6inskog vijeca.
RijeSeni su tek sada sporovi od 1985. godine, po kojima bi Grad Pag iOp6ina Kolan trebali
solidarno isplatiti o5te6enim fizidkim osobama za izvlaSteno zemliiSte. Time bi Op6ina Kolan
bila ostecena za cca 1.000.000,00 kn.
Naravno da ce se Opcina Kolan zaliti na to, jer je Ministarstvo uprave krivo sto jo6 do danas
nije podijeljena imovina izmedu Grada Paga i Op6ine Kolan.

Buduci da se vise nitko od dlanova vije6a nije javio za rije6, PREDSJEDAVAJUCI je
zakljudio sjednicu u 16:00 sati.

oPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN
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Predsjednik Opcinskog vi je6a
Bogumil Sugar


